
Beslutningsreferat efter ekstraordinær generalforsamling søndag d. 19. August 2001. 

Eva Andersen bød velkommen og ridsede kort op, at den oprindelige 

protokol brændte i forb. m. Peer Malmstrøms husbrand i 1990, og at den næste, 

påbegyndte protokol er bortkommet sammen med den sidste formand (Kim Rytoft) for 

8-9 år siden. På spørgsmålet om evt. kandidat til ordstyrerposten meldte Birgitte 

Rosendal, Ll. Strandvej 5, sig. 

Der var ca. 30 fremmødte fra i alt 17 parceller. 

Ordstyreren gik straks over til valg af bestyrelse, og de 5 opstillede blev 

med stor tilslutning valgt. 

Yderligere blev valgt 

1. suppleant: Elsebeth Christiansen, Højagervej 6A 

.2 . suppleant: Birthe Klestrup, Gartnervej 8 

Revisor: Bjarne Strand, Ll. Strandvej 14 
Revisorsuppleant: Lars Meiborn, Ll. Strandvej 5. 

Bestyrelsen mødes lørdag d. 1. September kl. 10,00 for at konstituere sig. 

Bent Andersen
Grundejerforeningen Smedegaard

Bent Andersen
Highlight



Beslutningsreferat fra bestyrelsesmøde lørdag d. 1. September 2001: 

Bestyrelsen konstituerede sig: 

således at 

Formand: Dorthe Knudsen, Marguritevej 7 - tlf. 47 77 70 51 
Næstformand: Jytte Mathiassen, St. Havelse Strandvej 35 - tlf. 47 74 90 96 
Kasserer: Ina Rasmussen, Højagervej 4 - tlf. 47 77 79 14 
Sekretær: Eva Andersen, Højagervej 2 -tlf 47 74 80 38 
Repræsentant: Anne Pontoppidan, Højagervej 6B - tlf. 3 8 28 83 24 
1. suppleant: Elsebeth Christiansen, Højagervej 6A 
2. suppleant: Birthe Klestrup, Gartnervej 8 
Revisor: Bjarne Strand, Ll. Strandvej 14 
Revisorsuppl. : Lars Meibom, Ll. Strandvej 5 

formand er på valg ulige år - i første omgang dog for 2 år 
næstfonnand - lige år - - do -
kasserer .. - - lige år - - do -
sekretær - ulige år - - do -
repræsentant - lige år - - do -
2 suppleanter vælges for eet år ad gangen - på skift efter samme regler - dog denne 

første gang valgt for hhv. 2 og 3 år. 
2 revisorer vælges for eet år ad gangen - på skift som ovenstående. 

Alle kan genvælges. 

Det blev bestemt, at suppleanterne skal have kopi af bestyrelsens mødereferater, så de derved bliver 
briefet. 

Vores opslags-skab på hjørnet afHøjagervej er blevet udsat for hærværk. Erling Mathiassen har 
tilbudt at reparere og isætte plexiglas, hvorefter der skal isættes en vejliste over beboerne. 

Jytte blev i sidste uge tilbudt at deltage i et fællesmøde med de omkringliggende foreninger m.h.p. 
reparation af St. Havelse Strandvej, der vil beløbe sig til ca. 500.000 kr., d.v.s. ca. 1500,- kr. pr. 
parcel. Nyt møde, hvortil vi f'ar indkaldelse, er berammet til oktober. 

Vores intention er at få ryddet op på stranden, fa fjernet ukrudt og sået græs i den gamle brandtomt. 

Da kommunen i et par år har trukket vores kontingent sammen med ejendomsskatten, og p.g .a. de 
kommende store udgifter til veje, besluttede vi at forsøge~ udover kontingentet på kr. 300,- - at 
oprette en vejfond på kr. 500~- pr. parcel pr. år. Det tages op på endnu en ekstraordinær 
generalforsamling. 

Herefter gennemgang af forslag til ændringer af vedtægter og fælles ordensregler. 

Vi påtænker at indkalde til endnu en ekstraordinær generalforsamling i løbet af efterårsferien. Vi skal 
sende indkaldelse ud 14 dage føt. 

01.09.2001. Ref Eva Andersen 

-----· ----




